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Dotyczy:  projektowanej drugiej jezdni ul. Światowida. 
 
Szanowna Pani Prezydent ! 
 
 Bardzo proszę o potwierdzenie, czy rzeczywiście (mimo zarezerwowanych środków 
na kontynuowanie inwestycji w WPF m.st. Warszawy) będzie budowana druga jezdnia 
ul. Światowida posiadająca 2 pasy ruchu? 
 Patrząc na przebudowywane skrzyżowania ul. Światowida z ul.: Mehoffera, dojaz-
dową do ul. Pancera, Ćmielowską, czy Myśliborską, na których słupy sygnalizacji świetl-
nej i studzienki teletechniczne sygnalizacji zostały wykonane w pasie przyszłej drugiej 
jezdni ul. Światowida, mam wrażenie że druga jezdnia nie będzie budowana. Dlaczego 
instalacji sygnalizacji świetlnej nie wykonano w taki sposób, że tylko słupy, które byłyby 
docelowe zostałyby trwale umiejscowione w gruncie? Pozostałe, kolidujące z drugą 
jezdnią powinny być umieszczone na podporach, odpowiednio obciążone i połączone ze 
sobą kablami podwieszonymi na wspornikach na wysokości przewyższającej skrajnie dla 
pieszych, rowerzystów, czy samochodów (jeśli byłaby taka potrzeba). 
 Jeśli jednak druga jezdnia byłaby budowana, proszę o udostępnienie materiałów 
przetargowych dotyczących budowy tej drugiej jezdni ul. Światowida. Jeśli ich jeszcze 
nie ma, proszę o udostępnienie tych dokumentów, które zostały już opracowane. 
 
 
 Zgodnie z art. 391 KPA, odpowiedź proszę przesłać wyłącznie drogą elektroniczną 
na adres: wojtum@gazeta.pl . 
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